



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE — OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal Official organ of the Corporation
of the City of Montreal
CANADA

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”
Bureau de Poste: 917 ou
25 rue St-Gabriel, Montréal

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”
Hôtel de Ville, — Montréal

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“The Municipal Gazette”
Post Office Box 917 or
25 St. Gabriel St., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”
City Hall, — Montreal
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée du 27 novembre.

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, président, Lavallée, Guay, J.-B.-A. Martin, Sadler, Robinson, Fraser.

1.—Les demandes suivantes pour subventions, etc., sont renvoyées au trésorier de la Ville pour être prises en considération lorsque les crédits de 1909 seront votés:

- De la Société pour l'Avancement des Sciences, des Lettres et des Arts au Canada;
- Du “Montreal Foundling Hospital”;
- Du président du Bureau des Estimateurs;
- De M. Oscar Lemyre;
- De l'Agence Canadienne de Publicité;
- De l'Hôpital Ste-Justine;
- De l'Orphelinat St-Arsène;
- De la Ligue pour la Prévention de la Tuberculose;
- Des Révérendes Soeurs de la Miséricorde.

2.—Sir Alexandre Lacoste et M. J.-C. Fleet se présentent devant la Commission et déposent une demande de l'Association des Parcs et Terrains de Jeux, à l'effet d'obtenir une subvention de \$1,000 pour ses terrains de jeux situés dans la Ville.

Ladite demande est renvoyée au trésorier de la Ville et sera prise en considération en même temps que les crédits de l'exercice 1909.

3.—Soumis un extrait des minutes de la Commission des Parcs et Traverses, recommandant de payer \$15.43, coût du remplacement d'une fenêtre en face du No 51, rue Ste-Elizabeth, que les ouvriers employés à l'émondage des arbres ont brisée accidentellement.

Renvoyé à la sous-commission des Réclamations.

4.—Soumise une lettre de la “Trade Review Publishing Co.”, offrant de vendre à la Ville 2,000 volumes intitulés: “Montreal Board of Trade, Illustrated Description, Edition on the City of Montreal”.

A ce sujet, M. M.-C. Foley, gérant de la Compagnie, se présente devant la Commission et explique les avantages de la publication projetée.

La Commission assure M. Foley que son offre sera prise en sérieuse considération.

FINANCE COMMITTEE

Report of meeting held the 27th November.

Présent: Aldermen L. A. Lapointe, chairman, Lavallée, Guay, J. B. A. Martin, Sadler, Robinson, Fraser.

1.—The following petitions, for grants, etc., were referred to the City treasurer, to be considered with the appropriations for 1909:

- From “La Société pour l'Avancement des Sciences, et des Lettres et des Arts au Canada”;
- From the Montreal Foundling Hospital;
- From the chairman of the Board of Assessors;
- From Mr. Oscar Lemyre;
- From l'“Agence Canadienne de Publicité”;
- From l'“Hôpital Ste-Justine”;
- From l'“Orphelinat St-Arsène”;
- From the League of the Prevention of Tuberculosis;
- From Reverend Sisters of Mercy.

2.—Sir Alex. Lacoste and Mr. C. J. Fleet appeared before the Committee and laid before it an application from the Parks and Playground Association, for a grant of \$1,000 in aid of their City playgrounds.

Said application was referred to the City treasurer to be considered with the appropriations for 1909.

3.—Submitted an extract from the minutes of the Parks and Ferries Committee, recommending the payment of \$15.43, being the cost of replacing a window, which the men trimming trees, smashed by accident, in front of No. 51 St-Elizabeth street.

Referred to the sub-committee on claims.

4.—Submitted a letter from The Trade Review, Publishing Coy. offering to sell to the City 2,000 books entitled “Montreal Board of Trade, Illustrated Descriptive Edition of the City of Montreal.”

In this connection Mr. M. C. Foley, manager of the Company, appeared before the Committee and explained the advantages of the proposed publication.

The Committee assured Mr. Foley that his demand would be taken into serious consideration.

5.—Submitted an account from the Harbor Commission-